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Zápisnica č. 3/2025 

zo zasadnutia Komisie športu a voľnočasových aktivít  

pri Miestnom zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Vajnory, 
konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 10.06.2025 

 

 

Návrh programu: 

 

1. Začiatok rokovania. 

2. Návrh a schválenie programu rokovania. 

3. Informácia o uskutočnených podujatiach apríl 2025 a máj 2025. 

4. Informácia o pripravovaných podujatiach jún, júl a august 2025. 

5. Prevádzkový poriadok a aktualizácia informácií o automatizovanom vstupe do športového 

areálu na ZŠ Kataríny Brúderovej. 

6. Rôzne. 

                                                                                                                                                                                                                       
1. Začiatok rokovania 

 

Predseda komisie otvoril zasadnutie a privítal prítomných členov. 

    

2. Návrh a schválenie programu rokovania 

 

Predseda komisie dal hlasovať o predloženom návrhu programu Komisie športu 

a voľnočasových aktivít pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory (ďalej len 

„Komisie športu a voľnočasových aktivít“), pričom bod 5. Prevádzkový poriadok a aktualizácia 

informácií o automatizovanom vstupe do športového areálu na ZŠ Kataríny Brúderovej. bol 

zamenený za bod 3. Informácia o pripravovaných podujatiach apríl 2025 a máj 2025, kvôli 

prezentácii pána Tvrdoňa. 

 

 

 

Hlasovanie: Komisia schválila návrh programu.    

 

3. Prevádzkový poriadok a aktualizácia informácií o automatizovanom vstupe do športového 

areálu na ZŠ Kataríny Brúderovej. 

 

     Pán Tvrdoň informoval o odovzdaní automatizovaného systému  a jeho funkčnosti, pričom je 

možné ovládať cez smart riešenie nielen vstup do areálu ale aj osvetlenie. Je pripravený 

prevádzkový poriadok, ktorý je v riešení, kde sa v súčasnosti určuje hospodár – školník zo ZŠ 

Kataríny Brúderovej, ktorý by priebežne mal vykonávať kontrolu areálu. Princíp fungovania 

automatizovaného vstupu je v súčasnosti nastavený na umožnenie prístupu pre verejnosť cez 
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univerzálny kód 1234. Kód systém umožňuje zmeniť podľa rezervácií. Rezervácie od 

organizovaných skupín sú dostupné za poplatok. Informácia bude uverejnená a komunikovaná. 

Pán Vajda odporúča špecifikovať v prevádzkovom poriadku obuv, ktorú je možné na ihrisku 

používať tak, že napr. kopačky nie sú povolené. Taktiež rezervácie jasne odkomunikovať, kto je 

za čo zodpovedný a v akom čase je areál dostupný, a v akom čase rezervovaný. Pán Darnadi 

navrhol aby sa uviedlo ihrisko do užívania s tým, že budú odkomunikované verejnosti všetky 

informácie, ako prevádzkové hodiny voľného vstupu, či podmienky rezervácií aj vrátane určenia 

zodpovednej osoby. Pán Vajda odporúča komunikovať informácie k novému fungovaniu ihriska 

na webe a aj sociálnych sieťach. 

 

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Prevádzkový poriadok a aktualizované informácie 

o automatizovanom vstupe na školské ihrisko pri ZŠ Kataríny Brúderovej. Návrhy na prípadné 

doplnenie prevádzkového poriadku je možné adresovať p. Tvrdoňovi, ktorý zároveň bude 

informovať členov komisie športu a voľnočasových aktivít o zmenách a nových skutočnostiach. 

 

4.   Informácia o uskutočnených podujatiach apríl 2025 a máj 2025.        

 

       Pani Kendralová informovala o športových podujatiach, ktoré sa konali v mesiaci apríl a máj 

2025. Vajnory na kolieskach boli zrušené kvôli štátnemu smútku a v máji sa konal Deň športu vo 

Vajnoroch, kde boli zaangažované v piatok školy a škôlky, večer roller disco a v sobotu turnaje na 

Alviane. Pán Krutý zhodnotil akcie ako úspešné, pričom do budúcnosti by sa mohlo v akciách 

pokračovať, nakoľko už máme vyhodnotené niektoré nedostatky. Na sobotnej akcii na Alviane by 

mali byť účastní a podieľať sa na organizácii aj ostatné športové kluby pôsobiace vo Vajnoroch, 

ako hádzanári, volejbalisti, či skauti. Pán Krutý spomenul medzinárodný turnaj v Cornhole, ktorý 

sa konal koncom mája v KD Vajnory. Jedná sa o novinku a tiež by chceli pokračovať v tejto 

aktivite. Roller disco je v pláne aj počas leta, nakoľko sa to javí ako obľúbená aktivita a úspešné 

využitie priestorov na športovom areáli Alviano. 

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Informáciu o uskutočnených podujatiach v mesiacoch apríl 

2025 a máj 2025, bez pripomienok. 

 

5.    Informácia o pripravovaných podujatiach jún, júl a august 2025. 

       

V mesiacoch jún, júl a august 2025 neplánujeme športové podujatia. Seniori majú v pláne 

petangový turnaj a následne v septembri by sa mal konať veľký turnaj, kde sa zúčastnia hráči 

z Rače, z Vajnor, či z Ružinova. V júni prebehol úspešne Deň detí s veľkou účasťou návštevníkov 

a poďakovanie patrilo aj zúčastneným skautom.  

 

Hlasovanie: Komisia berie na vedomie Informáciu o pripravovaných podujatiach na mesiac jún, 

júl a august 2025, bez pripomienok. 

 

6. Rôzne 

Bez diskusie. 

Ďalšia komisia je plánovaná na 08. septembra 2025. 

                          Róbert Vajda  

predseda komisie 

 

Zapísala: Mgr. Petra Kendralová, tajomník komisie 

Bratislava, dňa 10.06.2025 
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